
 

Til stede: 
 

Bernt Rune Sandrib,  

Alf Gunnar Olsen,  

Wenche Gysland,    

Jorunn Ljosland,    

May Sissel Rossevatn  

Inger Loka                                                                             

Tor Bjarne Kvåle 

Åse Reidun frå søndagsskolen deltok i sak 01/21. 

 

 

Referat fra menighetsrådsmøte  

I HÆGEBOSTAD MENIGHETSRÅD 

 

Møte nr. 01/21 – Tirsdag 26. januar 2021 - kl. 19.00   
Sted: KirkeStova  

 

 

Wenche hadde åpningsord. 

 

Saksliste:  

 

Sak 01/21        Godkjenning av innkalling og saksliste. 

Godkjenning av forrige møtebok                                                           

Referat og meldinger: 

• Orientering fra Fellesrådet 

• Evaluering Kirkeåret 2020 - digitale gudstjenester. 

• Onsdagsmøter 

• Utstyr til digitale gudstjenester 

 

 

 

Sak 02/21       Møte med representanter fra Søndagskolen – bruk av lokalene, møblering , utstyr, evnt.  

utleie til andre, opplegg i gudstjenestene. 

 

Søndagsskolen bruk av lokalet; Åse Reidun orienterte om deres bruk: Kaffistova: 

ønsker å kjøpe ein skjerm og plassere den over benken, kan kirkebenken flyttes? 

Menighetsbygget: det er ønskelig at det velges løsninger som åpner for bruk av skjerm 

på motsatt vegg.  Barna må plasseres på stolrekker/matter under undervisninga.  

  Det må er viktig for søndagsskolen å vite om det skal være utlån av rommet.    

Forslagene ble diskutert. Det er viktig at man tenker helhet slik det det gir ett ryddig 

inntrykk.  

Første kvarteret av gudstjenesten er på barnas premisser. Søndagsskolebarna i kirka går 

ut ca. kl. 11:15. Søndagsskolen ble derfor oppfordret til å lage en velkomstplakat som 

kan henges i døra. Søndagsskolen har som mål å være ferdig med opplegget til kl. 

12:00. Barna kan da velge å bli igjen eller være med i kirka.  

Det er ønskelig at vippsnummer er tilgjengelig slik at foreldre/andre som folker barna 

som ønsker å gi offer kan det.  

Det er ønskelig med tilgang til nettverk.  

 

Annet bruk av lokalet:  

Konfirmantfest: lokalet bør kunne brukes til konfirmantfest og det er derfor viktig å 

avtale med søndagsskolen i god tid. 



Det blei diskutert om søndagsskole og bruk av lokalet etterpå. For søndagsskolen er det 

viktig at de kan gjennomføre søndagsskole. Det blei diskutert om andre 

arrangement/lånetakere først kan klargjøre lokalet etter søndag kl. 12:15. Dette ta med 

videre i arbeidet med utleieregler. 

 

Vedtak: Menighetsrådet ber Jorun Ljosland og representanter for søndagsskolen 

utarbeider forslag til møblering mv. Det legges fram tegning/foto over hvordan man 

ønsker at rommet skal være.  

 

 

Sak 03/21       Valg av leder – nestleder – sekretær for Hægebostad menighetsråd 2021 

 

Vedtak: Alf Gunnar ble valgt til leder. 

Wenche Gysland ble valgt til nestleder. 

May Sissel Rossevatn ble valgt til nestleder. 

 

Sak 04/21       Forbedring av akustikk i nybygget. 

  Vidar Moi kommer med forslag til løsning. 

 

Sak 05/21       Menighetstur 2021? 

 

Vedtak: Jorun kontakter Tonstali om 3.helg i april og høsten i 2022  

 

Sak 06/21       Gudstjenestelista 2021 – hvilke Gudstjenester har m/alternativ musikk (organist fri ) 

Vi planlegger å klare oss uten organist følgende datoer: 13. juni, 22. august,                 

24. oktober, 12. desember.  

   

 

Sak 07/21       Lydanlegg i kirka 

  Menighetsrådet har fått pristilbud på lydanlegg til kirka.   

 

Vedtak: Jorun spør om Lovsangsteamet vil bidra med for eksempel 10 000 kr.  

Menighetsrådet vedtar å kjøpe inn lydanlegg til kirka. Det stilles spørsmål ved antall 

mikrofonstativ og man ber om at tilbudet gjennomgås med tanke på hva som er 

nødvendig.   

 

Sak 08/21 Kirkeverter. 

  Det er ønskelig med flere kirkeverter. 

 

Vedtak: Menighetsrådet får fullmakt til å spørre aktuelle personer om å være kirkeverter 

eller andre oppgaver, og saken tas opp i neste møte. 

 

Sak 09/21 Friluftsgudstjeneste. 

   

Vedtak: Vi prøver å gjennomføre utegudstjeneste 28. februar. 

  

 

 

Neste møte blir 2. mars. 

 

Ref. May Sissel Rossevatn           
     
 

 
 

                 


